

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/92

4 November 1976

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE FIFTEENTH MEETING (1976)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO building, Room VII, R-2, on Tuesday and Wednesday, 16 and 17 November. The meeting will start at 10.0 a.m.

The main subjects for discussion at this meeting are as follows:

1. Approval of the draft report of the twelfth, thirteenth and fourteenth meetings (TEX.SB/W/93).
2. Review of notifications
 - (a) The phase-out programmes notified by the EEC which have not as yet been reviewed by the TSB (see TEX.SB/116, 118, 119, 120, 121, 122);
 - (b) Canada/Japan - joint submission of bilateral agreement (TEX.SB/162);
 - (c) Norway/Thailand - Article 4 agreement (TEX.SB/163);
 - (d) Any such notifications as may be received before the meeting.
3. Other business.

NB. This meeting will be followed by a further one commencing Monday, 22 November, at 10.0 a.m. in the ILO building, Room IX, R-2 and which is expected to last through 26 November.

¹Forty-fifth meeting

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/92
4 novembre 1976

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA QUINZIEME REUNION (1976)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira au siège du BIT, salle VII, R-2, les mardi 16 et mercredi 17 novembre. L'ouverture de la réunion est fixée à 10 heures.

Les principales questions à examiner lors de cette réunion sont les suivantes:

1. Adoption du projet de rapport des douzième, treizième et quatorzième réunions (TEX.SB/W/93).
2. Examen de notifications
 - a) Les programmes d'élimination progressive notifiés par la CEE qui n'ont pas encore été examinés par l'OST (voir TEX.SB/116, 118, 119, 120, 121, 122);
 - b) Canada/Japon - communication commune d'un accord bilatéral (TEX.SB/162);
 - c) Norvège/Thaïlande - accord au titre de l'article 4 (TEX.SB/163);
 - d) Toutes notifications qui pourraient être reçues avant la réunion.
3. Autres questions

NB. Cette réunion sera suivie d'une autre réunion qui s'ouvrira le lundi 22 novembre, à 10 heures au siège du BIT, salle IX, R-2, et qui durera probablement jusqu'au 26 novembre inclus.

¹ Quarante-cinquième réunion